

Title (en)  
Telescopic closure.

Title (de)  
Teleskopverschluss.

Title (fr)  
Fermeture télescopique.

Publication  
**EP 0583576 A1 19940223 (DE)**

Application  
**EP 93109993 A 19930623**

Priority  
DE 4227583 A 19920820

Abstract (en)  
The present invention relates to a container closure having a telescopic tube (1) which can be extended in a telescopic manner from a container neck (2), and having a closure cap (3) which can be screwed onto the container neck (2). In order to provide a container closure having the features mentioned at the beginning, which is easier to handle than the known closures, it is proposed according to the invention that the telescopic tube (1) has at its upper end a radial widening (5) whose outside diameter is greater than the inside diameter of the upper edge (4) of the container neck (2).<IMAGE>

Abstract (de)  
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Behälterverschluß mit einem teleskopartig aus einem Behälterhals (2) ausziehbaren Teleskoprohr (1) und einer auf den Behälterhals (2) aufschraubbaren Verschlußkappe (3). Um einen Behälterverschluß mit den eingangs genannten Merkmalen zu schaffen, welcher leichter zu handhaben ist als die bekannten Verschlüsse, wird erfirndungsgemäß vorgeschlagen, daß das Teleskoprohr (1) an seinem oberen Ende eine radiale Erweiterung (5) aufweist, deren Außendurchmesser größer ist als der Innendurchmesser des oberen Randes (4) des Behälterhalses (2). <IMAGE>

IPC 1-7  
**B65D 47/06**

IPC 8 full level  
**B65D 47/06** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 47/061** (2013.01)

Citation (search report)  
• [X] GB 2028286 A 19800305 - DYNOMONT AS  
• [X] GB 986684 A 19650324 - PETER GUY ROBINSON  
• [X] CH 610568 A5 19790430 - STOLZ HEINRICH [DE]

Cited by  
AU712456B2; US6213350B1; WO9735776A1

Designated contracting state (EPC)  
DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0583576 A1 19940223**; DE 4227583 A1 19940224

DOCDB simple family (application)  
**EP 93109993 A 19930623**; DE 4227583 A 19920820